
Protokół z LIII sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 24 kwietnia 2023 r. (poniedziałek) w Chmielnickim Centrum Kultury,  

ul. Starobuska 10 w godzinach od 15:00 do 17:30. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku Anita Jabłońska, 

która przewodniczyła obradom.  

Przewodnicząca Rady powitała burmistrza Pawła Wójcika, zastępcę burmistrza Małgorzatę 

Przeździk, skarbnika gminy Chmielnik Annę Pleban, sekretarza gminy Andrzeja 

Łopacińskiego, członka zarządu powiatu w Kielcach Mariusza Ścianę, radnych, kierowników 

i dyrektorów jednostek gminnych i ponadgminnych, sołtysów, pracowników urzędu oraz 

mieszkańców gminy.  

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 15 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych). W obradach uczestniczyło 15 radnych.  

Lista obecności radnych w LIII sesji dnia 24 kwietnia 2023 r. stanowi załącznik do protokołu. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad wzięło udział 15  radnych. 

Za przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 15 radnych. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska (ZA), 

Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas 

(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas 

(ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ze zmianami, obrady rady gminy są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy. Kopie przechowywane są 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Chmielniku. Klauzula informacyjna wywieszona jest na 

drzwiach wejściowych, na stronie internetowej Urzędu oraz w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

3. Przyjęcie protokołu z LII sesji. 

Do protokołu z LII sesji nie wniesiono uwag. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za 

przyjęciem protokołu z LII sesji Rady Miejskiej w Chmielniku (27.03.2023 r.) głosowało 15 

radnych. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska (ZA), 

Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas 

(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas 

(ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

Przed sprawozdaniem burmistrza głos zabrał Łukasz Czechowski przedstawiciel firmy 

Energiequelle. Przedsiębiorstwo projektuje i wykonuje elektrownie wiatrowe oraz 

fotowoltaiczne, a także stacje transformatorowe i systemy magazynowania energii. Łukasz 

Czechowski przedstawił działalność firmy w formie prezentacji multimedialnej zachęcając 

mieszkańców oraz instytucje do współpracy.  



4. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

Na początku sprawozdania Burmistrz odniósł się do przedstawionej prezentacji firmy 

Energiequelle, która jest następstwem wizyty w Styrii ( Kraj Związkowy w Austrii). Gmina 

Chmielnik posiada kilka lokalizacji gruntów, które mogą spełniać odpowiednie wymagania  

do tego typu instalacji. Gmina jest na etapie przygotowywania studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego dla terenu całej gminy, w którym można 

oznaczyć tereny pod tego typu instalacje.  

Radny Hieronim Górski zapytał burmistrza czy w studium planowane są instalacje 

fotowoltaiczne czy wiatrakowe. 

Burmistrz odpowiedział, że na obecnym etapie można w studium uwzględnić tereny pod 

budowę ferm fotowoltaicznych. W celu uzyskania dalszych informacji na temat ferm 

wiatrowych, burmistrz zaprosił radnego do Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska. 

Następnie Burmistrz omówił przesłane wcześniej sprawozdanie z prac pomiędzy sesjami. 

Radny Hieronim Górski poprosił o przedstawienie więcej szczegółów dotyczących 

Tarnoskały. 

Burmistrz powiedział, że ani Gmina ani Konserwator Zabytków nie posiada żadnych 

informacji o przyszłości Tarnoskały. Sąd Administracyjny orzekł pełnoprawne przekazanie 

posiadłości spadkobiercom i to oni odpowiadają za utrzymanie i zabezpieczenie obiektu.  

Nie zadano więcej pytań do sprawozdania. 

Sprawozdanie z prac pomiędzy sesjami oraz sprawozdanie z realizacji  Programu 

Współpracy Gminy Chmielnik z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami za rok 

2022 stanowią załączniki do protokołu. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła sprawozdanie z pracy radnych pomiędzy sesjami. 

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Chmielnickiego Centrum Kultury za 2022 rok. 

Do sprawozdania z działalności Chmielnickiego Centrum Kultury za 2022 rok nie zgłoszono 

pytań. Przewodnicząca Rady poddała sprawozdanie z działalności Chmielnickiego Centrum 

Kultury za 2022 rok pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem 

z działalności Chmielnickiego Centrum Kultury za 2022 rok głosowało 15 radnych. 

Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska (ZA), 

Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas 

(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas 

(ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej za 2022 rok 

Do sprawozdania z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2022 

rok nie zgłoszono pytań. Przewodnicząca Rady poddała sprawozdanie z działalności Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2022 pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 

15 radnych. Za przyjęciem sprawozdania z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej za 2022 głosowało 15 radnych.  

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 



Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska (ZA), 

Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas 

(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas 

(ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Chmielniku z/s w Zreczu Dużym za 2022 rok. 

Do sprawozdania z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Chmielniku z/s 

w Zreczu Dużym za 2022 rok nie zgłoszono pytań. Przewodnicząca Rady poddała 

sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Chmielniku z/s w Zreczu 

Dużym za 2022 rok pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem 

sprawozdania z  głosowało 15 radnych.  

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska (ZA), 

Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas 

(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas 

(ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Chmielniku za 2022 rok. 

Projekt uchwały omówił Andrzej Łopaciński Sekretarza Gminy. 

Do projektu uchwały nie było pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr LIII/535/2023 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Chmielniku za 2022 rok głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska (ZA), 

Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas 

(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas 

(ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie poprzez wniesienie aportem 

do Spółki pod nazwą Zakład Usług Komunalnych w Chmielniku Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z/s w Zreczu Dużym 1A, 26-020 Chmielnik, nieruchomości 

będącej własnością Gminy Chmielnik.  

Projekt został omówiony przez Agnieszkę Jurecką-Paluch Zastępcę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

Do projektu uchwały nie było pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr LIII/536/2023 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie poprzez wniesienie aportem do Spółki pod nazwą Zakład 

Usług Komunalnych w Chmielniku Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z/s w Zreczu 

Dużym 1A, 26-020 Chmielnik, nieruchomości będącej własnością Gminy Chmielnik 

głosowało 15 radnych.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 



Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska (ZA), 

Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas 

(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas 

(ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały nr XL/428/2022 Rady 

Miejskiej w Chmielniku z dnia 28 marca 2022 roku w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Chmielniku na lata 2022-2025. 

Projekt uchwały omówił Andrzej Piwowarski Naczelnik Wydziału Rozwoju 

Gospodarczego. 

Do projektu uchwały nie było pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr LIII/537/2023 

w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały nr XL/428/2022 Rady Miejskiej w Chmielniku  

z dnia 28 marca 2022 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Chmielniku 

na lata 2022-2025 głosowało 15 radnych.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska (ZA), 

Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas 

(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas 

(ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chmielnik na lata 2023-2040. 

Projekt uchwały omówiła Anna Pleban Skarbnik Gminy. 

Do projektu uchwały nie było pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr LIII/538/2023 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2023-2040 

głosowało 14 radnych. Jeden radny wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska (ZA), Jerzy 

Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika 

Nowak (ZA), Danuta Orkisz (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), 

Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2023 rok.  

Projekt uchwały omówiła Anna Pleban Skarbnik Gminy. 

Do projektu uchwały nie było pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr LIII/539/2023 

w sprawie zmian budżetu na 2023 rok głosowało 14 radnych. Uchwałę przyjęto większością 

głosów. Jeden radny wstrzymał się od głosu.  



Uchwała została podjęta większością głósów i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska (ZA), Jerzy 

Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika 

Nowak (ZA), Danuta Orkisz (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), 

Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

W tym momencie Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w obradach i poprosiła zebranych 

o zgłoszenie chęci zabrania głosu w sprawach różnych.  

13. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Po wznowieniu obrad w sprawach, głos zabrał członek Zarządu Powiatu w Kielcach Mariusz 

Ściana, który w swojej wypowiedzi przedstawił informację o trwających i zakończonych zadań 

inwestycyjnych prowadzonych przez kieleckie Starostwo na terenie Gminy Chmielnik. 

Kolejną osobą, która zgłosiła chęć zabrania głosu był mieszkaniec Włodzimierz Wrzesień. 

Włodzimierz Wrzesień nawiązał w swojej wypowiedzi do poprzedniej sesji Rady Miejskiej 

(27.03.2023) kiedy to zadał trzy pytania, a nie otrzymał na żadne z nich, satysfakcjonującej 

odpowiedzi. Pierwsze pytanie dotyczyło zmiany nazewnictwa ulic, gdzie Przewodnicząca 

odpowiedziała, że takie zmiany wiążą się z kosztami wymiany dokumentów. Włodzimierz 

Wrzesień dodał, że ulice o których mówi są zamieszkiwane przez kilku lub kilkunastu 

mieszkańców, a jak się to miało do wymiany dokumentów gdy była zmieniana nazwa osiedla, 

które teraz nazywa się ulicą Piastów, gdzie mieszkańców było ponad 1000. 

Włodzimierz Wrzesień dodał, że w szczególności chodzi mu o ul. Stanisława Żaka, który 

nie zasłużył na to aby nazywać ulicę jego nazwiskiem, mimo, że jest wielu zasłużonych 

mieszkańców Chmielnika np. Roman Stradowski (pierwszy dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Chmielniku), których nazwiskami można nazwać ulicę. 

Przewodnicząca odpowiedziała, że zmiana nazwy ulicy wiąże się z wymianą wszystkich 

dokumentów, co wiąże się z kosztami. Zmiany nazw ulic, które zostały wprowadzone  

w Chmielniku wiązały się z tzw. „ustawą dekomunizacyjną”. To Instytut Pamięci Narodowej 

analizował wszystkie nazwy ulic i wyznaczał te, które należy zmienić. Przewodnicząca 

przedstawiła dokumenty, które zostały 2016 roku przesłane do IPN. 

Włodzimierz Wrzesień nawiązując do zmiany nazw ulic powiedział, że podobna sytuacja 

jest z pomnikiem Nike na rynku w Chmielniku, po prostu IPN mógł to przeoczyć. Gmina może 

podjąć uchwałę zmieniającą nazwę ulicy. 

Przewodnicząca poprosiła o zadanie kolejnego pytania. Przewodnicząca zapytała na jakich 

dokumentach trzeba się opierać skoro według pana Września dokumenty IPN nie są 

wystarczające. 

Włodzimierz Wrzesień odpowiedział, że na dokumentach historycznych. Dodał, że jeżeli 

dostanie zgodę to pojedzie do IPN w Kielcach i pozyska wszystkie dokumenty na temat 

Stanisława Żaka.  

Przewodnicząca poprosiła o przejście do kolejnego pytania. 

Kolejne pytanie dotyczyło nazewnictwa rond. Włodzimierz Wrzesień stwierdził,  

że odpowiedź Przewodniczącej nie jest wyczerpująca i uzasadnienie, że propozycje 

nazewnictwa rond pokrywają się już z istniejącymi miejscami pamięci w Chmielniku.  nie jest 

odpowiednia.  

Przewodnicząca zapytała czy Kardynał Wyszyński nie był wystarczająco zasłużoną osobą 

aby nazwać rondo jego imieniem. 



Włodzimierz Wrzesień powiedział, że mimo zmiany władzy nic się nie zmieniło bo  

z poprzednikiem również walczył aby nazwać ulicę Janusza Zakrzeńskiego.  

Ostatnie zadane pytanie było w sprawie modernizacji stadionu MLKS ZENIT, dotyczące 

kosztorysów inwestycji i dodatkowych prac, które zostały wykonane (malowanie ogrodzenia, 

montaż peszeli itp). Czy było to zawarte w projekcie czy były to dodatkowe koszty? 

Włodzimierz Wrzesień zapytał czy otrzyma odpowiedź na pytanie czy ma zwrócić się w tej 

sprawie na piśmie do urzędu. 

Przewodnicząca Rady odpowiedziała, że każda odpowiedź jaka zostanie udzielona nie 

będzie satysfakcjonująca. 

21. Zakończenie obrad. 

Z powodu wyczerpania porządku LIII sesji Rady Miejskiej, Przewodnicząca Rady 

podziękowała za obecność i dokonała zamknięcia obrad dnia 24 kwietnia 2023 roku. 

Nagranie z sesji dostępne jest na stronie internetowej:  

https://www.youtube.com/watch?v=BaOZo84ciiI&t=1603s  

 

 

 

Sporządziła: 

Katarzyna Baran 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=BaOZo84ciiI&t=1603s

